
Protokół  
ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Górzyca: 

odbytego w dniu 24 października 2011 r. o godz. 1500 
w  sali narad Centrum Spotkań Polsko-Niemieckich  w Górzycy  

ul. Polna 8/1. 
 

1) Komisji Rewizyjnej; 
2) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej; 
3) Komisji Sfery Socjalnej. 
 
W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 
Krzysztof Bańka udział wzięli członkowie poszczególnych Komisji zgodnie z 
listami obecności, stanowiącymi załącznik do niniejszego protokołu, oraz 
zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka o godzinie 1500 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył iż 
zgodnie z listami obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych 
Rady Gminy Górzyca. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
posiedzenia. 
Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  przedstawił  porządek posiedzenia. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/97/08 Rady Gminy 
Górzyca z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Górzyca”. 

2. Projekt uchwały w sprawie zasad dofinansowania zadań związanych               
z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Górzyca. 

3. Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych 
za rok szkolny 2010/2011, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu 
oświaty za 9 miesięcy 2011 r.  

4. Wolne wnioski i informacje. 
 

Realizacja porządku obrad: 
 
 
 
 

 



Ad. 1 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/97/08 Rady Gminy 
Górzyca z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Górzyca”. 
 
Pani Anna Kwiek Insp. ds. ochrony środowiska i gosp. wodnej przedstawiła               
i omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/97/08 Rady 
Gminy Górzyca z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Górzyca”.                  
W uzasadnieniu poinformowała, że na podstawie art. 16 ust. 1 pkt 2 ustawy             
z dnia 20 listopada 2009 r. o zmianie ustawy – Prawo ochrony środowiska  oraz 
niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2009 r. Nr 215 poz. 1664) z dniem 1 stycznia 
2010 r. zostały zlikwidowane gminne fundusze ochrony środowiska                        
i gospodarki wodnej.   
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Brak dyskusji. 

 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawiany projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/97/08 Rady Gminy Górzyca z dnia 
29 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Górzyca”,  Przewodniczący Rady poddał pod 
opinie komisji komisja rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisja rozwoju gospodarczego i gospodarki 
komunalnej wynikiem 6 głosów „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Ad. 2 
Projekt uchwały w sprawie zasad dofinansowania zadań związanych z 
usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Górzyca. 
 
Projekt uchwały przedstawi i omówi Pani Anna Kwiek Insp. ds. ochrony 
środowiska i gosp. wodnej. W uzasadnieniu poinformowała, że program 
usuwania azbestu  i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Górzyca podjęty 
Uchwałą Nr XIV/97/08 Rady Gminy Górzyca z dnia 29 lutego 2008 r. 
przewiduje, iż proces usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest, 
zgodnie z zapisami krajowego programu, powinien być zakończony w 2032 r.. 
Zgodnie z obowiązującymi przepisami usuwanie wyrobów zawierających azbest 
może być realizowane wyłącznie przez specjalistyczne firmy posiadające w tym 
zakresie odpowiednie uprawnienia. Z uwagi na uwarunkowania prawne i 
wysokie koszty usuwania oraz unieszkodliwiania wyrobów zawierających 
azbest niezbędne jest udzielenie na to zadanie pomocy finansowej dla osób 

 



fizycznych. W związku z powyższym do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze zostanie złożony wniosek o 
udzielenie dofinansowania z WFOŚiGW w Zielonej Górze w 
zakwalifikowanym koszcie zadania wynosi 85%, a pozostałe co najmniej 15% 
będzie stanowiło niezbędny wkład własny mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Brak dyskusji. 

 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawiany projekt 
uchwały w sprawie zasad dofinansowania zadań związanych z usuwaniem 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Górzyca, Przewodniczący Rady 
poddał pod opinie komisji komisja rozwoju gospodarczego i gospodarki 
komunalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisja rozwoju gospodarczego i gospodarki 
komunalnej wynikiem 6 głosów „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2010/2011, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu oświaty za 9 
miesięcy 2011 r.  
 
Informację Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2010/2011, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu oświaty za 9 
miesięcy 2011 r. przedstawiła i omówiła Mł. Ref. ds. oświaty Magdalena 
Kowaleczko oraz z informacje dotyczące budżetu poszczególnych szkół 
przedstawiła Gł. księgowa oświaty Joanna Maczulis. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Radny Rafał baran spytał jak wygląda zużycie gazu ewentualnie paliwa 
opałowego w szkołach w Żabicach i Pamięcinie? 
Pani Kowaleczko odpowiedziała, że tam jest tradycyjnej ogrzewanie . 
 
Radna Anna Wasilewska spytała czy pozostali pracownicy szkół nie będący 
nauczycielami również otrzymali odprawy w związku z likwidacja placówek? 
Pani Maczulis odpowiedziała, że pozostali pracownicy zgodnie z przepisami 
ustawy nie otrzymują odpraw. 
 
Radny Dariusz Chwiałkowski spytał czy odprawy dla nauczycieli w związku               
z likwidacją szkół gwarantuje Karta Nauczyciela? 

 



Pani Maczulis odpowiedziała, że tak i jest to wysokość sześciomiesięcznego 
wynagrodzenia. 
 
Radny Ireneusz Grzesiak spytał jaki jest koszt ogrzewania w Zespole Szkół               
w Górzycy? 
Pani Maczulis odpowiedziała, że odpowiedź na to pytanie przygotuje na sesję 
Rady Gminy. 
 
Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy omawianą 
Informację Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2010/2011, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu oświaty za 9 
miesięcy 2011 r. Przewodniczący Rady poddał pod opinię komisji sfery 
socjalnej. 
 
W wyniku głosowania jawnego komisja sfery socjalnej wynikiem 4 głosy „za” 
przy 1 głosie „przeciwnym” pozytywnie zaopiniowała ww. informację. 
 
Ad. 4 
Wolne wnioski i informacje.  
 
Radna Anna Wasilewska zaproponowała, aby wspólne posiedzenia komisji 
odbywały się w Sali GCI. Jest to mniejsze pomieszczenie od sali narad i lepsze 
warunki do omawiania roboczego tematów sesyjnych. 
Dyrektor GOK Małgorzata Gniewczyńska stwierdziła, że nie ma problemu z jej 
strony i spotkania mogą się odbywać w tej Sali. 
 
Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący rady 
zakończył posiedzenie komisji . 
 
       Przewodniczący Rady Gminy  
       (-) Krzysztof Bańka 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 

 


